學年度第　 　學期
Academic Year: ____ Semester: ____
國立臺灣大學基因體與系統生物學學位學程
National Taiwan University Genome and Systems Biology (GSB) Degree Program
研究生新增論文指導教授同意書
Graduate Student Additional Advisor Agreement
　　學生_____________經慎重考慮，在修業期限內新增選定＿＿＿＿＿＿＿＿＿教授擔任學生之新學位論文指導教授，並遵守校方及基因體與系統生物學學位學程之相關規定。
I, _____________, have carefully considered and, within the prescribed period of study, have chosen Professor _____________ to serve as the new advisor for my degree program. I agree to abide by the regulations of the university and the Genome and Systems Biology (GSB) Degree Program.
學　　生：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿（簽名） 　　 日期：＿＿＿＿＿＿＿＿
Student:_____________(Signature) 　　 Date:_____________
學　　號：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿ 　 年級：博/碩___________
Student ID:_____________             　 Grade: Doctoral/Master’s__________
------------------------------------------------------------------
　　本人經慎重考慮，同意更換/擔任本所碩／博士班學生＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿（學號：＿＿＿＿＿＿＿）之學位論文指導教授，自即日起至該生畢業為止。並經三方簽署同意書後指導關係方正式開始，新增新指導教授程序始至完成。
I hereby agree, after careful consideration, to change/act as the new thesis advisor for the student, _____________ (Student ID: _____________), in the Master's/PhD program. This advisorship will be in effect from this date until the student's graduation. Once the three parties have signed this agreement, the new advisory period officially commences and will remain in effect until completion.
指導教授(原)：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿（簽名） 　   日期：＿＿＿＿＿＿
Thesis Advisor (current):_____________(Signature)
Date:_____________
指導教授(新)：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿（簽名） 　   日期：＿＿＿＿＿＿
Thesis Advisor (new):_____________(Signature) 
Date:_____________
註
論文指導教授同意書應由研究生親請指導教授簽名同意後送學程辦公室登記備查。研究生如欲更換論文指導教授，須經原指導教授及新指導教授書面同意後送交學程辦公室提經主任核備，否則不得提出學位考試申請。
Note
The thesis advisor agreement must be signed by the student’s request and then submitted to the program office for registration. If a student wishes to change thesis advisors, written consent from both the current and new advisors must be obtained and submitted to the program office for approval by the program director. Otherwise, the student may not apply for the dissertation defense.
學程主任簽章：＿＿＿＿＿＿＿＿
Signature of Program Director:_____________
#  如有更新請採用最新版本
#Please use the latest version if available
收件日期：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿　　　　　　　　　　 　　
#  本文件更新日期：95年03月29日
Received Date:_____________　　　　　　　　　　 　　　　　　
#Date of Document Update: March 29, 2006

